2026 IAC 国际陶艺大会隐私保护承诺书

尊敬的参会者:

为保障您的个人信息安全与合法权益,2026 国际陶艺大会组委会(以下简称"组委会")特向您作出本隐私保护承诺,确保在大会组织及相关活动中依法依规处理您的个人数据。

一、数据收集与使用范围

本次大会收集的个人数据包括两类: 其一为姓名、电子邮箱、公司、职位、国家、护照或身份证的信息及复印件等与收款汇款无关的未予明确列举信息; 其二为姓名、实体、地址、税务识别号(NIF)、电话等与收款汇款相关的未予明确列举信息。

对于姓名、电子邮箱、公司、职位、国家、护照或身份证的信息及复印件等与收款汇款无关的信息,在获得您事先明确同意后,将仅用于大会注册及组委会实施的大会管理工作。其中,电子邮箱为必填项,系用于向您发送注册状态通知、变更信息及其他大会相关通用资讯;若缺乏此项数据,我方将无法响应您的注册请求。其余此类数据将用于个性化沟通、注册参会者分析,以便定制会议内容及筛选通知发送对象。与收款汇款相关的数据将仅用于同大会注册相关的会计及财务流程。

二、数据处理责任方

景德镇陶邑文化发展有限公司作为本次大会个人数据处理的责任方,其税务识别号为91360200589231978J,总部位于江西省景德镇市珠山区新厂西路351号邮编333000。

三、数据保留与保密

您的个人数据除本承诺书所载目的外,将不作他用,且由组委会保留两年。组委会仅为实现前述目的,在组织内部共享经识别的个人数据。您所提交的个人数据将通过符合互联网通信标准的安全协议予以保护,并存储于访问权限受控的安全服务器中。

四、您的权利

您有权依据相关法律规定行使以下权利:访问权、更正权、 删除权、限制处理权、反对权及数据可携带权。您可通过书 面形式联系我们,邮箱地址为注册表单载明的组委会联系邮 箱。

您有权随时撤回对个人数据处理的同意,但该撤回行为不影响撤回前基于您同意已进行的合法数据处理活动。

您有权向主管监管机构提起投诉, 我们将不会因此减损您的合法权益。

五、图像使用授权

本次大会将实施现场摄影及摄像记录,您完成注册即视为同意授权主办方在大会相关宣传中使用您的肖像信息。



我们郑重承诺严格遵守本承诺书的各项条款,切实保障您的 个人隐私权益。若您对本隐私保护条款存有疑问,可依循既 定联系方式进行咨询。



Privacy Protection Commitment for the 2026 IAC Congress & Assembly

Dear Participants,

To safeguard the security and legitimate rights of your personal information, the Organizing Committee of the 2026 IAC Congress & Assembly (hereinafter referred to as the "Organizing Committee") hereby makes this privacy protection commitment, ensuring that your personal data will be processed in accordance with laws and regulations during the organization of the conference and related activities.

I. Scope of Data Collection and Use

The personal data collected for this conference includes:

Information unrelated to payment/receipt of funds, such as name, email address, company, position, country, copy of passport and other unspecified information not explicitly listed;

Information related to payment/receipt of funds, such as name, entity, address, Tax Identification Number

(NIF), phone number, and other unspecified information not explicitly listed.

For information unrelated to payment/receipt of funds (e.g., name, email address, company, position, country copy of passport), with your prior explicit consent, it will be used exclusively for conference registration and conference management by the Organizing Committee. Among this information, the email address is mandatory —we will use it to send you notifications regarding registration status, updates, and other useful general information related to the conference. Without this data, we cannot fulfill your registration request. Other such data will be used for personalized communication and analysis of registered participants to customize content and filter notification distribution.

Data related to payment/receipt of funds will be used exclusively for accounting and financial processes associated with conference registration.

II. Responsible Party for Data Processing

Jingdezhen Towyi Culture Development Co., Ltd. is the responsible party for personal data processing at this

conference. Its tax identification number is 91360200589231978J, and its headquarters is located at No. 351, Xinchang West Road, Zhushan District, Jingdezhen City, Jiangxi Province, with the postal code 333000.

III. Data Retention and Confidentiality

Your personal data will not be used for purposes other than those stated in this commitment and will be retained by the Organizing Committee for 2 years.

The Organizing Committee will only disclose identified data internally to achieve the aforementioned purposes.

When you submit personal data to us, the data will be protected through security protocols applicable to internet communications and stored on secure servers with restricted access rights.

IV. Your Rights

You may exercise the following rights in accordance with relevant laws: right to access, rectify, erase, restrict processing, object, and data portability. You may contact us in writing via the Organizing Committee's contact email specified in the registration form.

You have the right to withdraw your consent to the use of personal data at any time, without affecting the legality of data processing activities conducted based on your prior consent before withdrawal.

You have the right to file a complaint with the competent regulatory authority, and we will not prejudice your legitimate rights for doing so.

V. Authorization for Image Use

Photography and video recording will be conducted during the congress. By registering for the congress, you agree to the use of your image in conference-related promotions.

We will strictly abide by all provisions of this commitment and effectively protect your personal privacy. If you have any questions about this privacy protection commitment, please contact us through the above—mentioned contact information.

